
WBO Wijkraden en Belangenorganisaties Overleg Haarlem-Noord/Spaarndam 
Verslag WBO-vergadering 27-03-2024 – Huis Te Zaanen – Zaanenpark 

Aanwezig Namens 

  

Bert-Jan Rip WBO-voorzitter & WR Dietsveld-Vogelbuurt 

Alex Kalf Notulist & WR Planetenwijk 

Erwin Speklé WR Patrimonium 

Paul Boon DR Spaarndam 

  

Karin Kranendonck Gebiedsverbinder Haarlem Noord 

 
1 – Opening 

Bert-Jan opent om 20.00 de vergadering en heet iedereen welkom.  

Alex geeft aan dat Teun, Martin, Dick en Inge zich afgemeld hebben. Marielle is afwezig ivm vakantie 
en Alex zal de notulen doen. Ismael is eveneens afwezig. 

De agenda wordt vastgesteld. 

2 – Notulen vergadering 28-02-2024 & Actiepunten 

Notulen worden goedgekeurd en vastgesteld.  

Er is geen verandering in de actiepunten. 

3 – Samenwerking met de notaris (Bert-Jan) 

Bert-Jan geeft aan dat Martin namens Dietsveld/Vogelenbuurt het contact verzorgd met Krans 
notarissen. Het gevoel van Martin was dat het initiële contact wat stroef verliep. Dit is inmiddels een 
stuk verbeterd en zijn er templates gemaakt voor de diverse organisatievormen voor de nieuwe 
wijkplatforms. Bert-Jan vraagt zich af wat de ervaring van de andere wijkraden is in het contact. Dick 
heeft in de week voor de vergadering het WBO een mail gestuurd waarin hij aangeeft dat het 
contact goed verliep en dat zij inmiddels ook langs zijn geweest.  

Erwin heeft wel een afspraak staan op 5 april. Hij heeft de huidige statuten gestuurd om deze te 
laten aanpassen naar de huidige WTBR regelgeving. De statuten zullen zo summier mogelijk zijn en 
de rest wordt in het HuisHoudelijk Regelement (HHR) geregeld. Dit was ook door Martin zo 
geadviseerd in de vorige WBO vergadering. 

Alex geeft aan dat zij op 9 april een afspraak hebben met de notaris.  

Paul geeft aan dat zij ook een stichting zijn en wijzigingen aan moeten brengen om te voldoen aan 
de WTBR, waaronder o.a. de kiesleeftijd. De aanpassingen moeten daarna door zowel de gemeente 
Haarlem als Haarlemmermeer worden goedgekeurd.  

De organisatievorm van Dietsveld/Vogelenbuurt zal overgaan naar een vereniging met volledige 
bevoegdheid. Dit betekent dat de bewoners lid kunnen worden van het nieuwe wijkplatform. Daar 
zitten wel allerlei eisen aan, zoals geen stemrecht op de eerste vergadering waar het lid bij is. De 
aanwezigen hadden wat vragen over deze vorm. Zo vindt Paul dat met deze vorm je in principe 
alleen de leden vertegenwoordigd en niet alle bewoners. Ook de ledenadministratie is een hoop 
werk. Ook kwam het royeren van leden ter sprake. 

Erwin geeft aan dat zij een stichting blijven en dat zij in het HHR eventuele detailregelgeving 
beschrijven. Zo wordt het bestuur gekozen in een openbare vergadering en ook sommige besluiten 
kunnen worden voorgelegd in een vergadering.  



4 – Subsidieregeling Wijkplatform (Bert-Jan) 

In het Beleidskader Wijkplatforms (vastgesteld 21 december 2023) staat in Bijlage 3: Uitgangspunten 
subsidieregeling de volgende passage. “In de periode 1 oktober tot 31 december kan geen 
basisbudget meer voor het lopende jaar aangevraagd worden. Het resterende budget wordt ingezet 
als leefbaarheid- en initiatiefbudget.” Bert-Jan vraagt aan Karin hoe deze passage gelezen moet 
worden en wat voor consequenties dit heeft. 

Wat als na 1 oktober een bewoner een beroep doet op het resterende budget, wat moet het 
wijkplatform dan doen? 

Wat doe je als wijkplatform tussen 1 oktober en einde van het jaar als in dit geval de kosten van het 
wijkplatform niet meer gedekt kunnen worden? 

Karin moet dit verder uitzoeken en komt nog met een officieel antwoord. Wel geeft ze aan dat er in 
de nieuwe subsidieregeling het wijkraadsbudget en het Leefbaarheids en Initiatief (L&I) budget 
samengevoegd worden. De wijkplatforms zullen dus in totaal ook meer subsidie gaan krijgen. Voor 
ieder wijkplatform bestaat het basisbedrag uit 5.000 euro. Afhankelijk van het aantal inwoners, de 
hoeveelheid sociale huurwoningen en het aantal mensen met een bijstandsuitkering kunnen we 
meer dan 5.000 euro subsidie toekennen. Nu is het zo dat er bijna altijd na 1 oktober geen L&I 
budget meer is en daarbij dus initiatieven een afwijzing krijgen. Het gereserveerde budget Wijkraden 
blijkt juist vaak nog budget over te hebben. Er is dus gezocht naar een nieuwe vorm waarbij 
initiatieven ook na 1 oktober nog mogelijkheid tot subsidie krijgen. Belangrijk is wel dat er uitgezocht 
gaat worden wie de L&I aanvragen moet gaan beoordelen, is dat de L&I raad van de gemeente of 
het wijkplatform zelf. Het wijkplatform gaat voor in het geval dat het resterende budget vanaf 1 
oktober nog nodig is voor de lopende kosten van dat jaar, zoals nog een wijkkrant / 
eindejaarsviering/ huur vergaderlocatie. 

Paul vraagt daarop nog naar de mogelijkheid om extra subsidie te krijgen als het budget niet 
voldoende is. Karin geeft aan dat dit niet veranderd en dat in gesprek treden om te kijken wat er dan 
nog kan en mogelijk is niet anders zal gaan dan de huidige situatie. 

Een nieuw actiepunt is gemaakt waarbij Karin terug zal komen met een officieel antwoord na verder 
onderzoek. 

5 – 4 Mei Dodenherdenking: Kranslegging Jan Gijzenbrug 

Alex geeft aan dat er een vraag van de 4 mei organisatie is gekomen of er vanuit de wijkraad 
Planetenwijk een krans gelegd gaat worden tijdens de Dodenherdenking op de Jan Gijzenbrug. Alex 
vraagt of andere wijkraden in Noord dit al doen en het blijkt dat o.a. Dietsveld/Vogelenbuurt en 
Sinnevelt dit al jaren doen. Een gezamenlijke kranslegging als WBO is dus niet nodig en zal elke 
wijkraad zelf moeten afwegen.  

6 – Mededelingen Gemeente 

Binnenkort wordt de officiële communicatie over de transitie naar wijkplatforms naar buiten 
gebracht. Karin verzoekt alle wijkraden om deze communicatie in hun eigen netwerk ook te 
verspreiden. Het vernieuwde aanvraagformulier voor de subsidie aanvraag wijkplatforms wordt op 
dit moment getest. 

Het college van B&W waren recent op bezoek in Haarlem-Noord. Daarbij zijn zij onder andere naar 
het Pretoriaplein geweest. Dit plein is door een bewonersinitiatief van 45 bewoners vergroend. Dit 
kwam vanwege het winnen van een budget van €50.000,- na deelname aan het Groene Pleinen of 
Groeninitiatieven prijsvraag vorig jaar. Om dit project in het zonnetje te zetten in het college dus 
langs geweest. Het plein wordt door veel bewoners gebruikt als “achtertuin”. Bij dat bezoek bleek 
wel dat na het vergroenen nu het onderhoud aan de beurt is. En een vergroend plein kost meer aan 



onderhoud dan een versteend plein, zowel aan handjes en aan geld. Een mooie bijvangst is dat 
hierdoor in de wijk veel meer kleinere initiatieven ontstaan. Het college onder leiding van 
Wethouder Van Loenen is nog op bezoek geweest bij Buurts. Buurts is een samenvoeging en -
werking van meerdere welzijnswerk partijen en de gemeente heeft daar flink in geïnvesteerd. Dit 
bezoek was dus een mooie check over hoe Buurts nu werkt. Een voorbeeld is dat uit onderzoek blijkt 
overigens dat in deze regio de grootste groep jong volwassenen in het autistisch spectrum woont. 
Vaak is daar veel individuele zorg voor nodig. Buurts probeert deze jong volwassenen meer 
groepszorg te geven om zo schaalvoordeel en ook effectievere zorg te bieden. Wat nog opvallend 
was volgens Karin was de bewonersopkomst tijdens het College spreekuur in Haarlem-Noord. In het 
spreekuur in Oost kwamen 85 bewoners op af en in Noord rond de 15. Zou dit door de goede 
organisatiegraad van de wijkraden in Noord komen? 

Karin vraagt aandacht voor het Groene Pilotwijken waarbij er wederom een budget van €50.000,- 
verloot gaat worden om een versteend deel van Haarlem te vergroenen. Voorwaarde is wel dat dit 

een bewonersinitiatief is én gedragen door de bewoners van de wijk. Groene proefwijken | 
Haarlem doet duurzaam 

Bert Jan vraagt of de transitie naar wijkplatforms nog ambtelijk geëvalueerd wordt. Karin geeft aan 
dat uit ervaring leert dat dit meestal na twee jaar wordt gedaan. Wel staat de uitnodiging vanuit de 
wethouder om informeel te evalueren zoals in de vorige vergadering is voorgesteld. Een komst van 
wethouder Van Loenen en Roduner wordt zeker gewaardeerd door het WBO. Een geschikte datum 
en een goede uitnodiging aan de wethouders staan op de planning. 

 

7 –  Mededelingen Wijkraden/platforms 

Patrimoniumbuurt (Erwin): 

Huurderscommissie – Deze commissie die voor bewoners van de talloze huurwoningen van Pré 
Wonen in de Patrimoniumbuurt krijgt over twee weken een nieuw bestuur. De wijkraad heeft goed 
contact met hen. Wat Erwin opvalt is dat de woningcorporaties een deel van de huurwoningen 
verkopen. In de Patrimoniumbuurt de huizen aan de Kloppersingel en het Rozenhagenplein. Karin 
geeft aan dat woningcorporaties dit doen door nieuwe inzichten om de demografie in de wijken in 
een lange horizon aan te passen, de maakbare wijk. Zo helpt het om “kwetsbare” tussen “niet-
kwetsbare” bewoners te laten wonen. Schalkwijk is hierbij een voorbeeld waar veel sociale huur is 
en dure koop. Er wordt nu geprobeerd om meer middenhuur en goedkopere koopwoningen te 
krijgen om de demografie te veranderen. De gemeente wijst wijken in kleur aan als het gaat om 
demografie en daarin is Haarlem-Noord over het algemeen groen. Om dit zo te houden of te krijgen 
(zoals delen van Transvaalbuurt/Delftwijk en Vondelkwartier) kan de verkoop van sociale 
huurwoningen helpen. 

Website update – Dit weekend gaat Erwin een programma van eisen opstellen. Wat moet er van de 
huidige site behouden worden, welke nieuwe mogelijkheden moeten er komen en welke tabs 
moeten er zijn. Bert-Jan vraagt of hij dit programma kan krijgen aangezien zij ook de website moeten 
updaten.  

Spaarndam (Paul): 

Nationale Zaaidag – Binnenkort worden er twee stukken grond ingezaaid. De leerlingen van de 
basisschool zullen dan het onderhoud van deze grond gaan doen. Eerder was dit met een stuk grond 
naast de kinderopvang ook al een succes. Hier is een pluktuin gemaakt zodat de kinderen een idee 
hebben over de groei en bloei van de natuur.  

https://haarlem.nl/doetduurzaam/groene-proefwijken
https://haarlem.nl/doetduurzaam/groene-proefwijken


Wijkcentrum – Het wijkcentrum is overgegaan naar een nieuwe beheerder. In korte tijd is het 
centrum opgebloeid en zijn er altijd meerdere mensen daar te vinden om bijvoorbeeld een kop 
koffie te drinken, te lunchen of voor muziek- of dansles. Dit was de andere aanwezigen ook al 
opgevallen. 

Planetenwijk (Alex): 

Heksenbosje – De rechtszaak die door een bewoner tegen de kapvergunning van een flink deel van 
het “Heksenbosje” (stuk grond achter de Zonnewijzer 2 waar Op Stoom een kinderopvang wil 
bouwen) is geweest en afgewezen. Binnenkort zal de kap gaan starten. Ook al staat er nog een 
rechtszaak tegen de bouw van de kinderopvang nog op de rol.  

Zonnewijzer 1 – 11 april is er een bewonersavond over de renovatie en nieuwbouw van de 
Zonnewijzer 1. Een flyer is gemaakt en wordt verspreid en deze is ook via de wijkraadkanalen 
verspreidt.  

Sportweg – 10 april komt de klankbordgroep Orionzone samen over de nieuwe ontwikkelingen 
rondom de Sportweg. Dit in aanloop naar de bewonersavond die hierover op 22 mei georganiseerd 
gaat worden. 

Communicatie – Alex benadrukt dat de communicatie richting de wijkraden en bewoners over deze 
diverse projecten verbeterd. Karin geeft aan dat haar collega Linde Pieterse van de afdeling 
communicatie hard haar best doet en neemt het compliment mee.  

 

Dietsveld/Vogelbuurt (Bert-Jan): 

Nieuw logo: Voor het nieuwe wijkplatform heeft een bewoner een nieuw logo ontworpen en deze 
laat Bert-Jan zien. 

Wijkplatform transitie – Er komt een extra editie van de wijkkrant die over de transitie zal gaan.  

Nieuwe Democratie – Op deze avond is Martin afwezig omdat hij naar de bijeenkomst “Nieuwe 
Democratie” is.  

Schoolplein Emmaschool – Het verbeteren van het schoolplein is een complex dossier. Het gaat om 
private grond, maar ook publieke grond buiten het plein. Verder heeft het plein ook een 
monumentale status. Zo moeten bijvoorbeeld stenen pilaren blijven staan terwijl het plein 
uitgebreid zou kunnen worden. Deze staan dan “in de weg”.  

 

8 – Rondvraag 

Niemand heeft iets voor de rondvraag. 
 
Om 21.10 uur wordt de vergadering gesloten. 
 
Volgende WBO-vergadering is 24 april om 20 uur (in Huis Te Zaanen) 

 

Overzicht WBO-vergaderdata 2024 (reeds eerder in app gedeeld) 

24 januari   
28 februari   
27 maart 
24 april   



22 mei   
19 juni    
juli & augustus- geen vergaderingen i.v.m. zomervakantie WBO leden 
25 september    
23 oktober    
27 november   
18 december   

 

Actielijst Onderwerp Datum Status 

    

Marielle Stuurt Transitieplan Planetenwijk door aan WBO 
leden 

24/01/2024 Gesloten 
 

Marielle Ernst Blok uitnodigen een pitch te houden over de 
Wijkplatform transitie Planetenwijk bij Mooi door 
Noord sessie 07/02/2024 

24/01/2024 Gesloten 

Bert-Jan Debbie Bruinsma uitnodigen voor WBO-vergadering 
februari ter vervanging van Karin 

24/01/2024 Gesloten 
 

Karin L&I info versturen naar Thea t.b.v. Noord-Akerdam 
project 

24/01/2024 Gesloten 
 

Allen Volgende WBO-vergadering aangeven welke 
rechtsvorm gekozen is (Vereniging of Stichting) t.b.v. 
afspraken te maken met de notaris 

24/01/2024 Gesloten 
 

Pieter Aan Marielle doorgeven welke frequentie het 
wijkblad gemaakt wordt 

24/01/2024 Gesloten 
 

Marielle Input verzamelen en aan Malou sturen. Indien er 
informatie komt over Verduurzamen, zal Marielle dit 
aan de WBO Leden doorsturen 

24/01/2024 Open 

Inge Mail versturen aan Gerard van Dungen betreffende 
de bushalte problematiek met copy aan Karin. 

24/01/2024 Gesloten 

Karin Karin komt terug met een reactie naar aanleiding 
van de vragen van Bert-Jan over het 
wijkraadsbudget. 

27/03/2024 Gesloten 

 


